



Press Release/Communiqué de presse

*For immediate release/Pour diffusion
immédiate*

English-Montreal School Board hears Afrocentric School Proposal

Montreal, May 27 – Tonight, the **Steering Committee for an Afrocentric School** in Montreal makes its presentation at the EMSB Public Hearings on Focus-Schools. The presenters, Reverend Darryl G. Gray, Latoya Morgan, Vladimir X Delva and Dan Philips, will also table the 70+page proposal document tonight. Limited copies will be available for the media.

This presentation is the culmination of several community meetings all across the city, including two meetings with Black educators meant to factor-in professional recommendations. More steps will be taken after the hearings to follow-up on the presentation.

All interested are invited to come out and hear the proposal. The hearings will be held at the Hampstead School, located at 83 Thurlow, Hampstead, at 19h30pm. Doors will open at 19h00pm.

La Commission Scolaire *English-Montreal* entendra ce soir la proposition d'une École Afrocentrique

Montréal, 27 Mai – Ce soir, le **comité d'action pour la création d'une école Afrocentriste** à Montréal fera sa présentation devant le EMSB. Le Révérend Darryl G. Gray, Latoya Morgan, Vladimir X Delva et Dan Philips seront les présentateurs désignés. Ils soumettront également un document de plus de 70 pages vouées à cette proposition. Un nombre limité de copies seront disponibles pour les médias.

La présentation de ce soir est l'aboutissement de plusieurs rencontres communautaires à travers la ville, incluant deux rencontres avec des éducateurs Noirs, lesquelles visaient à factoriser les recommandations professionnelles sur la question. D'autres étapes seront poursuivies par le comité suite à la présentation de ce soir.

Tous ceux qui désirent venir voir et entendre la présentation sont les bienvenus. L'audience publique aura lieu à l'école Hampstead, située au 83 Thurlow, à Hampstead, 19h30. Les portes ouvriront à 19h00.